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وزیر صمت از ضرر و زیان صنعت فولاد در سال گذشته خبر داد
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: متأسفانه در سال گذشته صنعت فولاد به دلیل مشکلات زیرساختی انرژی، با ضرر و عدمالنفع زیادی مواجه
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به گزارش پایگاه اطلاع رسانی معدن پیشرو؛ سید محمد اتابک صبح روز سهشنبه در آئین افتتاح کارخانه خیام سپهر فولاد نیشابور اظهار کرد: پیشرفت
اقتصادی کشور حاصل تلاش جمعی پیمانکاران، سرمایهگذاران، مشاوران و کارگران است و امروز صنعت فولاد کشور در جایگاه دهم جهان قرار دارد؛ در

حالی که پیش از انقلاب اسلامی تنها ظرفیت تولید دو میلیون تن فولاد در کشور وجود داشت، اکنون این میزان به ۴۸ میلیون تن رسیده است.

وی خراسان رضوی را یکی از قطبهای مهم صنعتی کشور در حوزه فولاد دانست و افزود: این استان ظرفیت بالایی برای توسعه صنایع پاییندستی
فولاد دارد و میتواند نقش کلیدی در زنجیره فولادی را ایفا کند.

وزیر صمت با اشاره به شعار سال، خاطرنشان کرد: دو مؤلفه اصلی اقتصاد، تولید و رفع موانع آن، مکمل شعار سال گذشته هستند. تحقق این شعار
نیازمند اقدام عملی مسئولان برای مانعزدایی و تسهیل فرآیند سرمایهگذاری در بخش تولید است.

وی تأکید کرد: زیرساختها یکی از مهمترین پایههای توسعه تولید هستند. متأسفانه در سال گذشته صنعت فولاد به دلیل مشکلات زیرساختی انرژی، با
ضرر و عدمالنفع زیادی مواجه شد.

اتابک ادامه داد: امیدواریم وزارت نیرو با همکاری لازم در تأمین انرژی موردنیاز، این چالش را برطرف کند، هرچند صنعت فولاد خود حدود ۳ هزار
مگاوات برق تولید میکند.

وی ابراز کرد: سال گذشته صنعت فولاد کشور تنها با ۶۱ درصد ظرفیت خود فعالیت کرد. انتظار داریم با حمایت و پیگیری دولت، موانع این صنعت
راهبردی برطرف شود.

وزیر صمت گفت: استان خراسان رضوی توانایی صادرات بیش از ۲ میلیارد دلار را دارد. با توجه به هممرزی با کشورهای افغانستان و ترکمنستان، این
استان پتانسیل بالایی برای افزایش راندمان صادرات دارد. هماکنون سهم ارزش افزوده خراسان رضوی از اقتصاد کشور ۴.۳ درصد است.


